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Amazing Agape Christian Church 基督榮耀之家
2021.09.05  Sunday Sermon主日講道講章                                                                                                                                                                     Pastor Madeleine Lee朱玉霞牧師


背誦經文Scripture Verses to Memorize
歌羅西書Colossians 1:16
[bookmark: 1:16]16 因為萬有都是靠他造的，無論是天上的，地上的；能看見的，不能看見的；或是有位的，主治的，執政的，掌權的；一概都是藉著他造的，又是為他造的。 
16 For by Him all things were created that are in heaven and that are on earth, visible and invisible, whether thrones or dominions or [e]principalities or [f]powers. All things were created through Him and for Him.


主題經文Scripture Reading
約翰福音John 1:1-3
[bookmark: 1:3][bookmark: 1:2]太初有道，道與　神同在，道就是　神。 2 這道太初與　神同在。 
3 萬物是藉著他造的；凡被造的，沒有一樣不是藉著他造的。 
1 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. 2 He was in the beginning with God. 3 All things were made through Him, and without Him nothing was made that was made.












5782 起初神創造
(Bereshit Bara Elohim)


5782 Tav Shin Peh Bet (附圖1,2 for 82)

創世記Genesis 1:1-3
起初，　神創造天地。 2 地是空虛混沌，淵面黑暗；　神的靈運行在水面上。 3 　神說：「要有光」，就有了光。
1 In the beginning God created the heavens and the earth. 2 The earth was 
without form, and void; and darkness [a]was on the face of the deep. And the Spirit of God was hovering over the face of the waters. 3 Then God said “Let there be light”; and there was light. 

以斯拉記Ezra 6:7.8
[bookmark: 6:7][bookmark: 6:8]7 不要攔阻　神殿的工作，任憑猶大人的省長和猶大人的長老在原處建造　神的這殿。 8 我又降旨，吩咐你們向猶大人的長老為建造　神的殿當怎樣行，就是從河西的款項中，急速撥取貢銀作他們的經費，免得耽誤工作。
7 Let the work of this house of God alone; let the governor of the Jews and the elders of the Jews build this house of God on its site. 8 Moreover I issue a decree as to what you shall do for the elders of these Jews, for the building of this [c]house of God: Let the cost be paid at the king’s expense from taxes on the region beyond the River; this is to be given immediately to these men, so that they are not hindered.

一、全新的起點(起初)(Bereshit)
創世記Genesis 15:13
[bookmark: 15:13]13 耶和華對亞伯蘭說：「你要的確知道，你的後裔必寄居別人的地，又服事那地的人；那地的人要苦待他們四百年。
13 Then He said to Abram: “Know certainly that your descendants will be strangers in a land that is not theirs, and will serve them, and they will afflict them four hundred years.   

二、基督居首位 (創造)(Bara)
約翰福音John 1:1.2.3
太初有道，道與　神同在，道就是　神。 2 這道太初與　神同在。 
3 萬物是藉著他造的；凡被造的，沒有一樣不是藉著他造的。
1 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. 2 He was in the beginning with God. 3 All things were made through Him, and without Him nothing was made that was made.

歌羅西書Colossians 1:16-18a
[bookmark: 1:17][bookmark: 1:18]16 因為萬有都是靠他造的，無論是天上的，地上的；能看見的，不能看見的；或是有位的，主治的，執政的，掌權的；一概都是藉著他造的，又是為他造的。 17 他在萬有之先；萬有也靠他而立。 18 他也是教會全體之首。
16 For by Him all things were created that are in heaven and that are on earth, visible and invisible, whether thrones or dominions or [e]principalities or [f]powers. All things were created through Him and for Him. 17 And He is before all things, and in Him all things consist. 18 And He is the head of the body



三、進入那安息
利未記Leviticus 25:20.21
[bookmark: 25:20][bookmark: 25:21]20 你們若說：『這第七年我們不耕種，也不收藏土產，吃甚麼呢？』21 我必在第六年將我所命的福賜給你們，地便生三年的土產。
20 ‘And if you say, “What shall we eat in the seventh year, since we shall not sow nor gather in our produce?” 21 Then I will command My blessing on you in the sixth year, and it will bring forth produce enough for three years.

希伯來書Hebrews 4:3a 
[bookmark: 4:3]3 但我們已經相信的人得以進入那安息
3 For we who have believed do enter that rest






希伯來書Hebrews 4:10.11 
[bookmark: 4:10][bookmark: 4:11]10 因為那進入安息的，乃是歇了自己的工，正如　神歇了他的工一樣。 11 所以，我們務必竭力進入那安息，免得有人學那不信從的樣子跌倒了。
10 For he who has entered His rest has himself also ceased from his works as God did from His. 11 Let us therefore be diligent to enter that rest, lest anyone fall according to the same example of disobedience. 


四、基督得榮耀
詩篇Psalms 29:1,2
[bookmark: 29:2]（大衛的詩。）　神的眾子啊，你們要將榮耀、能力歸給耶和華，歸給耶和華！ 2 要將耶和華的名所當得的榮耀歸給他，以聖潔的（的：或譯為）妝飾敬拜耶和華。
Give[a] unto the LORD, O you mighty ones, Give unto the LORD glory and strength. 2 [b]Give unto the LORD the glory [c]due to His name; Worship the LORD in the [d]beauty of holiness.

詩篇Psalms 115:1
耶和華啊，榮耀不要歸與我們，不要歸與我們；要因你的慈愛和誠實歸在你的名下！
Not unto us, O LORD, not unto us, But to Your name give glory, Because of Your mercy, Because of Your truth.

詩篇 Psalms 71:8
[bookmark: 71:8]8 你的讚美，你的榮耀終日必滿了我的口。
8 Let my mouth be filled with Your praise And with Your glory all the day.

歷代志下2Chronicles 7:1.2
[bookmark: 7:2]所羅門祈禱已畢，就有火從天上降下來，燒盡燔祭和別的祭。耶和華的榮光充滿了殿； 2 因耶和華的榮光充滿了耶和華殿，所以祭司不能進殿。
When Solomon had finished praying, fire came down from heaven and consumed the burnt offering and the sacrifices; and the glory of the LORD 
filled the [a]temple. 2 And the priests could not enter the house of the LORD, because the glory of the LORD had filled the LORD’s house. 
結論:
馬可福音Mark 11:17
[bookmark: 11:17]17 便教訓他們說：「經上不是記著說：我的殿必稱為萬國禱告的殿嗎？你們倒使它成為賊窩了。
17 Then He taught, saying to them, “Is it not written, ‘My house shall be called a house of prayer for all nations’? But you have made it a ‘den of thieves.

以賽亞書Isaiah 56:7
[bookmark: 56:7]7 我必領他們到我的聖山，使他們在禱告我的殿中喜樂。他們的燔祭和平安祭，在我壇上必蒙悅納，因我的殿必稱為萬民禱告的殿。
7 Even them I will bring to My holy mountain, And make them joyful in My house of prayer. Their burnt offerings and their sacrifices Will be 
accepted on My altar; For My house shall be called a house of prayer for all nations.

路加福音Luke 6:45
[bookmark: 6:45]45 善人從他心裡所存的善就發出善來；惡人從他心裡所存的惡就發出惡來；因為心裡所充滿的，口裡就說出來。
 45 A good man out of the good treasure of his heart brings forth good; and an evil man out of the evil [i]treasure of his heart brings forth evil. For out of the abundance of the heart his mouth speaks.


